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         REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

                OPĆINA FUŽINE 

                  Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/22-01/03 

URBROJ: 2170-19-01-22-11 

Fužine, 06. travnja 2022. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K 

S 06. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U VIJEĆNICI 

OPĆINE FUŽINE DANA 28. OŽUJKA 2022. GODINE S POČETKOM U 17:00 SATI. 

 

 

Nazočni: 

 članovi Općinskog vijeća: Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarić Korica, Slavko 

Starčević, Dario Colnar, Nataša Marohnić Trglavčnik, Sabina Urbanc, Nataša 

Blažević Starčević, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić 

 

Ostali nazočni: 

 David Bregovac, Općinski načelnik 

 Kristina Piršić, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela  

 Josipa Vlahović, stručni suradnik za komunalne poslove 

 Emi Bolf Randelj, zapisničarka 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne, te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 9 (devet) članova Općinskog vijeća, te da će sve donesene odluke biti pravovaljane. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi zapisnik s 05. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Fužine od 09. ožujka 2022. godine. 

 

Primjedbu na zapisnik izjavila je gđa. Nataša Blažević Starčević.  

 

Sa 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić) i  

1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Nataša Blažević Starčević) 

 

prihvaćen je  

zapisnik sa 05. sjednice Općinskog vijeća Općine Fužine. 
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Za vijećnička pitanja prijavili su se:  

1. Nataša Blažević Starčević – dva (2) pitanja 

2. Slobodan Huš – jedno (1) pitanje 

3. Marinko Kauzlarić – jedno (1) pitanje. 

 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pročitao je dnevni red i naveo postoji jedna izmjena dnevnog 

reda.  

 

Predsjednik Valentin Crljenko pročitao je dnevni red s izmjenom te otvorio raspravu vezanu 

uz Dnevni red.  

 

Nitko se nije javio za raspravu.  

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi Dnevni red. 

 

Sa 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) 

 

prihvaćen je slijedeći dnevni red: 

 

1. Rasprava o pripajanju KOMUNALAC – vodoopskrba i odvodnja d.o.o. Delnice s 

Komunalnim društvom Vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka (izvjestitelj: Boro 

Tomić) 

2. Donošenje Odluke o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

naselja Fužine NA 1-1 (UPU 1) (izvjestitelj: Josipa Vlahović)  

3. Donošenje Odluke o utvrđivanju popisa pravnih osoba od interesa za sustav civilne 

zaštite na području Općine Fužine (izvjestitelj: Emi Bolf Randelj) 

4. Donošenje Odluke o raspisivanju natječaja radi prodaje nekretnina u vlasništvu 

Općine Fužine (izvjestitelj: Kristina Piršić) 

5. Donošenje Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Općine 

Fužine (izvjestitelj: Kristina Piršić) 

6. Donošenje Odluke o određivanju osnovice i koeficijenta za obračun plaće 

Općinskog načelnika Općine Fužine (izvjestitelj: Kristina Piršić) 

7. Donošenje Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Fužine 

(izvjestitelj: Kristina Piršić) 

8. Donošenje Odluke o utvrđivanju lokacija za kupanje i trajanje sezone kupanja 

(izvjestitelj: Josipa Vlahović) 

9. Izvješće o radu načelnika Općine Fužine za razdoblje srpanj – prosinac 2021. 

godine 

10. Vijećnička pitanja 

 

Ad 1.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je u planu pripajanje KOMUNALAC – vodoopskrba 

i odvodnja d.o.o. Delnice s Komunalnim društvom Vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka te  

zamolio g. Boru Tomića da ukratko objasni ovu točku Dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o pripajanju KOMUNALAC – vodoopskrba i 

odvodnja d.o.o. Delnice s Komunalnim društvom Vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka. 
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Za raspravu se javila gđa. Nataša Blažević Starčević, gđa. Nataša Marohnić Trglavčnik i g. 

Marinko Kauzlarić.  

Odgovore na pitanja dali su g. Boro Tomić i  Općinski načelnik David Bregovac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje Zaključka o 

davanju mišljenja za pokretanje postupka pripajanja KOMUNALAC – vodoopskrba i 

odvodnja d.o.o. Delnice s Komunalnim društvom Vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka. 

 

Sa 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić) i  

1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Nataša Blažević Starčević) 

 

donosi se 

Zaključak o davanju mišljenja za pokretanje postupka pripajanja KOMUNALAC – 

vodoopskrba i odvodnja d.o.o. Delnice s Komunalnim društvom Vodovod i kanalizacija 

d.o.o. Rijeka 

 

Ad. 2.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izradi I. Izmjena i 

dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Fužine NA 1-1 (UPU 1). 

Josipa Vlahović i Općinski načelnik David Bregovac obrazložili su Odluku o izradi I. Izmjena 

i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Fužine NA 1-1 (UPU 1). 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o prijedlogu Odluke o izradi I. Izmjena i 

dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Fužine NA 1-1 (UPU 1). 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje Odluke o 

izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Fužine NA 1-1 (UPU 1). 

 

Sa 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) 

 

donosi se  

Odluka o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Fužine NA 1-

1 (UPU 1) 

 

Ad. 3.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o utvrđivanju popisa 

pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite na području Općine Fužine. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je Odluku o utvrđivanju popisa pravnih osoba od interesa za 

sustav civilne zaštite na području Općine Fužine. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o prijedlogu Odluke o utvrđivanju popisa 

pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite na području Općine Fužine. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje Odluke o 

utvrđivanju popisa pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite na području Općine 

Fužine. 

 

Sa 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) 
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donosi se  

Odluka o utvrđivanju popisa pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite na 

području Općine Fužine 

 

Ad. 4.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja 

radi prodaje nekretnina u vlasništvu Općine Fužine. 

Kristina Piršić obrazložila je Odluku o raspisivanju natječaja radi prodaje nekretnina u 

vlasništvu Općine Fužine. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o prijedlogu Odluke o raspisivanju natječaja 

radi prodaje nekretnina u vlasništvu Općine Fužine. 

Za raspravu se javila gđa. Nataša Blažević Starčević te navodi: …“tekst Odluke mora se 

ispraviti i uskladiti s tekstom Javnog natječaja jer u njemu nedostaje redni broj 12. koji je 

naveden u Javnom natječaju radi prodaje nekretnina.“…  Za raspravu su se javili i g. 

Marinko Kauzlarić te g. Slobodan Huš.  

Odgovore na pitanja dali su Općinski načelnik David Bregovac i Pročelnica JUO-a Kristina 

Piršić.  

Temeljem članka 51. Statuta Općine Fužine („Službene novine Općine Fužine“ 6/21) članovi 

Općinskog vijeća u tijeku rasprave usmeno su podnijeli amandman vezan uz donošenje 

Odluke o raspisivanju natječaja radi prodaje nekretnina u vlasništvu Općine Fužine kojim 

predlažu: „povećanje cijene metra kvadratnog na 35 eura za sve nekretnine navedene u 

Odluci o raspisivanju natječaja radi prodaje nekretnina u vlasništvu Općine Fužine.” 

 

Predlagatelj akta, Općinski načelnik David Bregovac, složio se s podnošenjem amandmana.  

 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje usmeno podnesen 

amandman na prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja radi prodaje nekretnina u vlasništvu 

Općine Fužine.  

 

Sa 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) 

prihvaća se AMANDMAN 

 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje Odluku o raspisivanju 

natječaja radi prodaje nekretnina u vlasništvu Općine Fužine.  

 

Sa 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) 

 

donosi se  

Odluka o raspisivanju natječaja radi prodaje nekretnina u vlasništvu Općine Fužine 

 

Ad. 5.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine. 

Kristina Piršić obrazložila je Odluku o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Fužine. 
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Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o prijedlogu Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine. 

Zar raspravu se javio g. Marinko Kauzlarić.  

Odgovor na pitanja dala je Pročelnica JUO-a, Kristina Piršić. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje Odluke o 

ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine. 

 

Sa 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) 

donosi se  

Odluka o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine 

 

Ad. 6.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o određivanju osnovice i 

koeficijenta za obračun plaće Općinskog načelnika Općine Fužine. 

Kristina Piršić obrazložila je Odluku o određivanju osnovice i koeficijenta za obračun plaće 

Općinskog načelnika Općine Fužine. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o prijedlogu Odluke o određivanju osnovice i 

koeficijenta za obračun plaće Općinskog načelnika Općine Fužine. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje Odluke o  

određivanju osnovice i koeficijenta za obračun plaće Općinskog načelnika Općine Fužine. 

 

Sa 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) 

donosi se  

Odluka o određivanju osnovice i koeficijenta za obračun plaće Općinskog načelnika 

Općine Fužine 

 

 

Ad. 7.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Etičkog kodeksa nositelja 

političkih dužnosti u Općini Fužine. 

Kristina Piršić obrazložila je Etički kodeks nositelja političkih dužnosti u Općini Fužine. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o prijedlogu Etičkog kodeksa nositelja 

političkih dužnosti u Općini Fužine. 

Za raspravu se javio g. Slobodan Huš i g. Marinko Kauzlarić. 

Odgovor na pitanja dala je Pročelnica JUO-a, Kristina Piršić i Općinski načelnik David 

Bregovac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje Etičkog 

kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Fužine. 

 

Sa 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) 

donosi se  

Etički kodeks nositelja političkih dužnosti u Općini Fužine 
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Ad. 8.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o utvrđivanju lokacija 

za kupanje i trajanje sezone kupanja. 

Josipa Vlahović obrazložila je Odluke o utvrđivanju lokacija za kupanje i trajanje sezone 

kupanja. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o prijedlogu Odluke o utvrđivanju lokacija za 

kupanje i trajanje sezone kupanja. 

Za raspravu se javila gđa. Nataša Blažević Starčević.  

Odgovor na pitanja dao je Općinski načelnik David Bregovac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje Odluke o 

utvrđivanju lokacija za kupanje i trajanje sezone kupanja. 

 

Sa 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) 

donosi se  

Odluka o utvrđivanju lokacija za kupanje i trajanje sezone kupanja 

 

Ad. 9.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljeno Izvješće o radu načelnika Općine Fužine 

za razdoblje srpanj – prosinac 2021. godine. 

Općinski načelnik David Bregovac obrazložio je Izvješće o radu načelnika Općine Fužine za 

razdoblje srpanj – prosinac 2021. godine. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o Izvješću o radu načelnika Općine Fužine za 

razdoblje srpanj – prosinac 2021. godine 

Za raspravu se javila gđa. Nataša Blažević Starčević.  

Odgovor na pitanja dao je Općinski načelnik David Bregovac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje Zaključak 

Izvješća o radu načelnika Općine Fužine za razdoblje srpanj – prosinac 2021. godine. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Slobodan Huš,), 1 (jednim) 

SUZDRŽANIM glasom (Marinko Kauzlarić) i 1 (jednim) glasom PROTIV (Nataša 

Blažević Starčević) 

donosi se  

Zaključak Izvješća o radu načelnika Općine Fužine za razdoblje srpanj – prosinac 

2021.godine 

 

Ad. 10.: Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. Nataša Blažević Starčević: …“Postavljam pitanje Općinskom načelniku a odnosi se 

na Filmski set Roswell City. Vidjela sam da se za isti raspisao Javni natječaj za 

davanje na korištenje. Zanima me zašto? Također, u potpisu Javnog natječaja 

potpisana je direktorica gđa. Silvija Sobol. Da li to znači da KTD ima dva 

direktora…“ 

- David Bregovac: …“Zahvaljujem se na pitanju. U pravu ste. Ove godine odlučili 

smo putem Javnog natječaja dati na korištenje filmski set Roswell City. Smatramo 

da će se na taj način povećati ponuda, privući turisti a sve na obostrano 
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zadovoljstvo. Također, naš KTD ima dva direktora. Gđa. Silvija Sobol direktorica 

je Odjela za turizam a g. Dino Piljić direktor komunalnih poslova.  

2.  Nataša Blažević Starčević: …“Postavljam pitanje Općinskom načelniku. Zanima me 

da li će i kada krenuti Projekt „Zaželi“? Naime, na području naše Općine postoje 

stanovnici kojima je takva vrsta pomoći izuzetno bitna, a s druge strane imamo i 

nezaposlene žene koje su volje raditi na takvom projektu.  

- David Bregovac: …“Zahvaljujem se na pitanju. Voditeljica projekta pripremila je 

su potrebitu dokumentaciju za prijavu. Međutim, još uvijek nismo dobili 

informacije kada će započeti sljedeća faza projekta. Pretpostavljam da će početak 

projekta dodatno otežati i trenutni rat u Ukrajini. Nadamo se da će to biti uskoro 

kako bismo i na taj način pomogli našim sumještanima.“…  

 

3. Slobodan Huš: ...”Upućujem pitanje Općinskom načelniku. Svjedoci smo lošeg stanja 

Županijske ceste kroz Belo Selo. Zanima me zašto istu nitko ne održava? Vozači koji 

nisu upoznati sa stanjem ceste vrlo lako mogu oštetiti svoje automobile.”... 

-    David Bregovac: …“Zahvaljujem se na pitanju. Upoznat sam sa stanjem      

      spomenute ceste. Mi kao jedinica lokalne samouprave već smo nekoliko puta slali  

      dopise i obavještavali ŽUC o tom problemu. Međutim, nismo naišli na  

      razumijevanje. Trudit ćemo se i dalje kako bismo i taj prometnice uredili te 

     priveli namjeni sigurnog prometovanja.“… 

 

4. Marinko Kauzlarić: ...”Upućujem pitanje Općinskom načelniku. Zašto se na 

području naše Općine ne obnavljaju drvene signalizacije, INFO tale i klupe? Također, 

salonit ploče s fasade na Vatrogasnom domu u Vratima su pale a to predstavlja lošu 

sliku naše Općine, s obzirom na njenu poziciju, ova zgrada je prvo što turisti vide 

kada dolaze kod nas.”... 

- David Bregovac: ...”Naše Komunalno trgovačko društvo s početkom ljepšeg 

vremena započeti će i s fazom uređenja naše Općine koja će obuhvatiti i obnovu svega 

navedenog. Vezano uz pitanje Vatrogasnog doma u Vratima; isti je u vlasništvu 

nekoliko privatnih osoba i Republike Hrvatske a ne u vlasništu Općine Fužine. Shodno 

tomu, o uređenju fasade moraju odlučiti njeni vlasnici.”... 

 

Nakon završenih rasprava Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Fužine u 19:05 sati. 

 

 

        Zapisničarka                                                                         Predsjednik Općinskog vijeća 

 

  Emi Bolf Randelj, v.r.                                                                       Valentin Crljenko, v.r. 


